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1. ročník doktorského studia - Stavební inženýrství
Katedra stavebních hmot a diagnostiky staveb
v SK AS FAST ("malý senát") od roku 2020 
v SK AS VŠB-TUO ("velký senát") od roku 2020

Můj dosavadní přínos v senátu

spolu s kolegy z velkého senátu jsme založili účet  Studenti VŠB-TUO, který spoluspravuju, a
dáváme na něj aktuální dění na univerzitě důležité pro studenty
spolupracuji s vedením fakulty i univerzity na dílčích projektech - jsem i členkou několika komisí
do pár týdnů bude fakultní merch (trička, mikiny, časem snad třeba i plecháčky či ponožky), 
 grafiku některých triček a mikin jsem navrhla, realizovali ji studenti Fakulty umění
v září proběhne pod mým vedením první Seznamovací kurz pro prváky
povedlo se nám po covidu úspěšně obnovit a inovovat fakultní akci Míchačka
obnovili jsme i Hod cihlou, aneb Vítání prváků, znovu v inovované formě
založili jsme novou akci - ukončení školního roku FASTOFF
v malém senátu řešíme s vedením fakulty problémy, se kterými se na nás obrací studenti
bylo zpřístupněno hodnocení výuky v EDISONu, i přes nelibost mnoha pedagogů
ujala jsem se správy sociálních sítí fakulty, a snažím se je vést pohledem studenti studentům

Můj příběh v senátu je celkem jednoduchý - před třemi lety jsem do toho šla z hecu. 
Během těchto tří let jsem pochopila, co vše je v silách studentů změnit, a není toho vůbec málo, 
jen se nesmí studenti bát vyjádřit svůj názor. Nemohu však tvrdit, že jsme všemocní, s některými věcmi
nehneme ani my - ale kompromisy samozřejmě existují :)
 

Co se povedlo za poslední tři roky? 

Čeho bych ještě v senátu chtěla dosáhnout?
pokračovat ve své dosavadní práci a přínosu fakultě
stále pracovat na povědomí o studentském senátu a jeho pevné pozici na fakultě i univerzitě
ambicí naší stávající studentské komory byl  i Vánoční večírek pro studenty, zrealizujeme ho?
začala jsem také s vedením diskuzi o skříňkách k uložení věcí během výuky - ocenili byste je? 
nebráním se ani jakýmkoli novým projektům, které pomůžu vykomunikovat s vedením fakulty
hájit zájem studentů ve všech ohledech, táhnout za jeden provaz napříč obory
novým členům "skasu" se budu snažit pomoct v orientaci v tomto vcelku komplikovaném prostředí
chtěla bych obnovit přednášky na středních školách před nástupem do prváku
infoschůzka pro prváky šitá na míru fakultě

P.S. Vše je jen o přístupu nás kandidátů, kteří se třeba staneme senátory, zda jsme ochotni věnovat
této práci spojené se senátem mnoho času a úsilí, na úkor svého volného času.

 
 Za sebe mohu s klidným srdcem říct, že se v případě zvolení budu této práci

 i nadále věnovat s plným nasazením.

"Malé věci dělají fakultu velkou."
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